



ABOUT CALIFORNIA STATE UNIVERSITY SAN BERNARDINO

Founded in 1965, California State University San Bernardino (CSUSB) is a public university and one of the 23 general campuses of the California State University system. The main campus sits on 441 acres (1.78 Square kilometers) in the suburban University District of San Bernardino, California. CSUSB offers 138 types of Bachelor's degrees, 67 Master's degrees, and 1 Doctoral degree (Doctor of Education) with 18,398 in 2013 in 6 colleges.

加州州立大学圣伯纳迪诺校区 简介

加州州立大学圣伯纳迪诺校区（简称CSUSB）成立于1965年，该校是公立加州州立大学体系内23所校区之一。其主校区占地441英亩（合1.78平方公里）座落于加州圣伯纳迪诺市郊的大学城。CSUSB校区提供有138个不同类型的本科专业以及67个硕士专业，还有一个博士专业（教育学）。2013年在其6所学院内共注册有18,398名学生。



ACCREDITATIONS

CSUSB is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).

THE ADVANTAGES OF CSUSB (From CSUSB website and Wikipedia)

- CSUSB was named a 2014 Best College in the Western Region by The Princeton Review for the tenth consecutive year, ranking CSUSB among the top 25 percent of universities across the nation.
- CSUSB students are awarded on average 13 percent of CSU system scholarships, despite representing only 4 percent of the CSU's overall enrollment.

认证

加州州立大学圣伯纳迪诺校区 (CSUSB) 已获美国院校西部联盟认证, 同时, 也已被中华人民共和国教育部认可, 并列入教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。

加州州立大学圣伯纳迪诺校区 (CSUSB) 的独特优势

(参考CSUSB网站和维基百科)

- 2014年CSUSB已经连续十年被《普林斯顿评论》评选为西部地区最佳学院, 同时其排名全国大学前25%。
- CSUSB的13%的学生获得加州州立大学系统的奖学金, 而在加州州立大学整体学生中只有4%获得奖学金。

- Fifty-seven percent of full-time undergraduate students at CSUSB receive sufficient scholarships and grants to pay all fees.
- CSUSB is one of the most beautiful universities in California, set at the foothills of the San Bernardino Mountains.
- CSUSB science students are readily accepted into the most prestigious medical schools in the country.
- The student-faculty ratio at CSUSB is 27:1, and the school has 21.1 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 88 percent.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.
- CSUSB全日制本科学生有57%获得了足够的奖学金和助学金用以支付所有费用。
- CSUSB是加州最美丽的大学之一。其校园座落于圣伯纳迪诺山麓。
- CSUSB的理科学生很容易被美国国内著名医学院录取。
- 在CSUSB学生老师比例是27:1，学校21.1%的班级学生人数少于20。而平均新生保留率，这一学生满意度的指标，更是高达88%。
- 地处加州，与亚洲隔海相望，因为其阳光明媚而且气候宜人而闻名，因而成为中国人首选的观光地。一月的平均气温是摄氏10度，而7月的平均气温为摄氏29度。平均每年拥有300天的晴天数，令你享受温暖阳光。
- 加州同时也是高新科技的的聚集地，很多国际知名高科技企业坐落于此。例如：苹果公司，脸书，谷歌，甲骨文公司以及思科公司等等，这些公司的需求为学生们创造了大量工作机会。

U.S. NEWS & WORLD REPORT IN 2015 《美国新闻与世界报道》2015年公布

#66 in Regional Universities (West)
美国西部地区排名第66

#22 in Top Public Schools
公立大学排名第22



UNDERGRADUATE ADMISSION FOR INTERNATIONAL STUDENTS

- GPA requirement: High school overall GPA 2.5 or above
- TOEFL: 61 or higher
- IELTS: 5.5 or higher

Highly respected programs

- Business
- Computer science and engineering
- Geographic information
- Psychology
- Health sciences
- Criminal justice
- Social work and public administration
- Accounting and finance

ESTIMATED COST FOR INTERNATIONAL STUDENTS 2014 - 2015

国际学生成本预算 2014 - 2015

Tuition & Fees 学费	\$15,472
Living Expenses 生活费	\$6,300
Books & Supplies 课本文具费	\$1,200
Health Insurance 健康保险费	\$841
Personal Expenses 个人开支	\$4,500
Total 合计	\$28,318

DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes.
For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*
此介绍仅供参考。内容随时会有更改，欲知最新资讯，请参看该学校的网站。

国际新生入学申请要求

- 所有高中成绩GPA要求达到2.5以上。
- 托福成绩达到61分以上。
- 雅思成绩达到5.5以上。

最受欢迎的专业

- 商学
- 计算机科学与工程
- 地理信息
- 心理学
- 卫生保健
- 刑事司法
- 社会工作与公共行政
- 会计和金融



Contact Information 联系

For additional information, please contact:
欲了解更多信息，请联络：